
Premalo bratske
vneme

Na tnizi Nikote Mouvrina, predsed-
nika izvršnega sveta občinske skup-
ščine v Delnicah, je ležal velik svitek
rjavkasto rumene barve. Original
slavnostne listine o pobratenju med
občinama Delnice in Ljubljana Cen-
ter.

»Kakšni so dosedanji rezultati po-
bratenja med obema občinama?«

Namesto predsednika je na vpraša-
nje odgovoril eden od njegovih sode-
lavcev. »Predvsem nimamo progra-
ma o konkretnih oblikah sodelova-
nja. In to naspesti, da se sodelovanje
ne premakne z mrtve točke.«

»V čem se torej manifestira to po-
bratenje in kako se uveljavlja?«

»V glavnem se srečamo le takrat,
kadar imamo slavnostno sejo občin-
ske skupščine, sodelujemo na prosla-
vah, izmenjamo si voščila z najlepši-
mi željami za uspešno delo -into je
tudi vse.«

»Kaj bi morali po vašem mnenju
storiti, da bi okrepili sodelovanje?«

»Sodelovati bo morali na gospo-
darskem, kulturnem in športnem po-
dročju. Vaše in naše delovne organi-
zacije bi prav gotovo našle dovolj
stičnih točk za uveljavljanje vzaje-
mnih interesov. Vnašem kraju bi to-
plo pozdravili to ali ono kulturno
skupino iz Ljubljane, pa tudi športni-
ki bi se lahko pomerili v raznih prija-
teljskih srečanjih. Kot smo že uvodo-
ma povedali, pa bi morali imeti za to
skupen program in skupaj bedeti nad
njegovim izpolnjevanjem.«

Predsednik izvršnega sveta je po-
vsem potrdil tako razmišljanje. Kaže,
da so vDelnicahpripravljenina širše
sodelovanje. Prav zaradi tega smo v
Ljubljani povprašali predsednika
izvršnega sveta občine Center, kaj
meni o tem, kar so nam povedali v
Delnicah.

Predsednik izvršnega sveta skup-
ščine občine Ljubljana Center Milan
Slemnik se je povsem strinjal z ugo-
tovitvijo tovarišev iz Delnic.

»Njibova želja je tudi naša želja,« je
dejal Milan Slemnik. »Sodelovanje
želimo razširiti tudi na druge dejav-
nosti: Možnosti so, oboji pa se mora-
mo potruditi, da izdelamo skupnen
program.«

»Ali so možnosti, da bi sprejelipro-
gram čimprej?«

»So. Zdaj si prizadevamo poiskati
vse tiste obJjke, ki bi dale našemu
sodelovanju konkretno vsebino. So-
delujemo pa lahko tako na gospodar-
skem področju kot na področju druž-
benih dejavnosti. Močna lesna indu-
strija iz Delnic ima že nekaj oblik
sodelovanju s Slovenijalesom. To si-
cer ne zadeva neposredno občino
Center, vendar pa lahko takšno delo-
vanje samo pospešimo. Sodelujemo
lahko tudi na področju preskrbe. Če-
prav so zmogljivosti v Delnicah na
tem področju še zelo skromne, so toli-
ko večje možnosti. S skupnimi vlaga-
nji bi lahko marsikaj storili za pre-
skrbo Ljubljane.«

Milan Slemnik je posebej poudaril
- tako kot tovariši vDelnicah - da je
za uspešno sodelovanje potreben
konkreten program. »Zadeve še ni-
smo dorekli,« je dejal. »Začeteknaše-
ga sodelovanja je bil uspešen in zdaj
moramo nadaljevati. Od prijatelj-
skih srečanj - ki pa so tudi zelo ko-
ristna za krepitev bratstva in enotno-
sti ne le med dvema občinama, am-
pak tudi med dvema narodoma - mo-
ramo preiti na konkretne oblike so-
delovanja. Prizadevali si bomo, da bi
še letos izdelali program tega sodelo-
vanja in ga začeli tudi uresničevati.«


